

Title (en)

WIND PROPULSION UNIT PARTICULARLY FOR LIFE FLOATS.

Title (de)

WINDANTRIEBSANLAGE, INSBESONDERE FÜR RETTUNGSFLÖSSE.

Title (fr)

UNITE DE PROPULSION EOLIENNE DESTINEE EN PARTICULIER AUX BOUEES DE SAUVETAGE.

Publication

EP 0482038 A1 19920429 (EN)

Application

EP 90910629 A 19900710

Priority

IT 8414189 A 19890712

Abstract (en)

[origin: WO9100820A1] A wind propulsion unit, particularly for life floats, characterised by comprising: a member (4) to be connected to at least one point on the float (1); a mast (5) mounted on said connection member (4) to support a sail (6); a fin (7) rigid with the connection member (4) and extending below said float (1); a rudder (8) hinged to the fin (7); and rudder control members (18) applied to said connection member.

Abstract (fr)

Une unité de propulsion éolienne, destinée en particulier aux bouées de sauvetage, caractérisée en ce qu'elle comprend: un élément (4) devant être relié à au moins un emplacement sur la bouée (1); un mât (5) monté sur ledit élément connecteur (4) afin de supporter une voile (6); un aileron (7) rigide, solidaire de l'élément connecteur (4) et s'étendant au-dessous de ladite bouée (1); un gouvernail (8) fixé à l'aileron (7) par des charnières; et des éléments (18) de commande du gouvernail fixés audit élément connecteur.

IPC 1-7

B63B 7/08; B63B 15/00

IPC 8 full level

B63B 7/08 (2006.01); **B63B 15/00** (2006.01); **B63B 35/73** (2006.01); **B63H 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 15/0083 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9100820A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9100820 A1 19910124; AU 6035190 A 19910206; CA 2064030 A1 19910113; EP 0482038 A1 19920429; IT 1235633 B 19920912; IT 8984141 A0 19890712; JP H04506497 A 19921112

DOCDB simple family (application)

EP 9001119 W 19900710; AU 6035190 A 19900710; CA 2064030 A 19900710; EP 90910629 A 19900710; IT 8414189 A 19890712; JP 51029190 A 19900710